
PROTOKÓŁ NR 52/13

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 8 stycznia 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski, 

5. Paweł Pituch,

6. Paweł Szymczyk.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Anna  Klepacz,  Kamila  Pietraszek,  Maria  Zielińska,  Krzysztof 

Kapała, Mariusz Kubiak, Zbigniew Mazurak. 

Zaproszone osoby: 

7. Andrzej Machnica,

8. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie planowanego budżetu na 2013 r.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1  Posiedzenie komisji Budżetu Planowania i Finansów otworzył i przywitał zebranych P. Artur 

Wrona.

Przedstawił porządek obrad, po czym przystąpiono do dyskusji nad budżetem na 2013 r.

Ad. 2 Zaproszona P. Skarbnik odpowiadała na wszystkie pytania członków komisji.

Poruszone zostało zaplanowane 80 tysięcy złotych na dopłatę zainteresowanym na remonty zabytkowych 

budynków. Według Pana Przewodniczącego RM, kwota ta jest wysoka, a Pan Szymczyk uznał że zasadnym 

będzie  dofinansowywać  50% gdy cały  remont  wyniesie  20 tysięcy  złotych.  Kwestii  tej  nie  rozstrzygnięto 

zostawiając temat na następne posiedzenie K.B.P.iF.

Jednym  z  ważniejszych  był  problem  zakupu  pieca  konwencyjnego  za  kwotę  30  tysięcy  do  Publicznego 

Przedszkola  nr  1.  Radny  P.  Szymczyk  zawnioskował  aby  zrezygnować  z  zadania  14  „automatyzacja  

przedszkola” i kwotę 30 tys. przeznaczyć na zadanie „projekt przebudowy wyspy”. Wniosek przegłosowano 

zaopiniowano pozytywnie. (4 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący).

Radni doszli do wniosku że winni być wcześniej informowani o tego typu inwestycjach a nie po fakcie kiedy  

mają przegłosować fakt.

Pytano P. Skarbnik o zwrot środków za rewitalizację. Tak więc za rewitalizację budynku „B” zostało do zwrotu 
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163 tys. a za rewitalizacje przestrzeni publicznej przeszło 500 tys. zł.

Wszystkie  pytania  i  wątpliwości  nurtujące  radnych  zapisywała  P.  Skarbnik,  przygotuje  odpowiedzi  na 

następne posiedzenie komisji. 

Ad. 3  W sprawach różnych głos  zabrały  członkinie  zespołu „Kowarskie  Wrzosy”,  które  prosiły  o 

dodatkowe środki oprócz zaplanowanych 5 tys. zł.

Ponieważ prace nad budżetem wciąż trwają, nie udzielono Paniom żadnej wiążącej odpowiedzi.

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Budżetu  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  aby  nie  planować 

środków w budżecie na 2013 rok na automatyzację Publicznego Przedszkola nr 1 (zakup pieca), a kwotę 30 

tys. przeznaczyć na zadanie „projekt przebudowy wyspy”. (4 za, 1 przeciw, 1 wstrzym).

Protokołowała:                                                                                                                        Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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